

Title (en)

Support for the display of a skibinding.

Title (de)

Traggerät für eine zur Zurschaustellung vorgesehene Skibindung.

Title (fr)

Support pour la présentation d'une fixation de ski.

Publication

**EP 0482442 A1 19920429 (DE)**

Application

**EP 91117328 A 19911010**

Priority

DE 9014860 U 19901026

Abstract (en)

A support for the display of a ski binding can optionally be placed on a table or suspended on a wall. It has holes for attachment screws of the ski binding. In order to be able to assign the ski binding to a ski in the correct mounting region with the least possible impairment of the view onto the surface of said ski, the support is constructed in two parts. Both parts (1, 2) are detachably connected to each other. The first part (1) is provided with at least one support surface (3). The second part (2) has holes (4, 5) for the attachment screws. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Traggerät zur Zurschaustellung einer Skibindung ist wahlweise auf einen Tisch stellbar oder an eine Wand anhängbar. Es weist Löcher für Festigungsschrauben der Skibindung auf. Um unter möglichst geringer Beeinträchtigung der Sicht auf die Oberfläche eines Ski die Skibindung diesem im richtigen Montagebereich zuordnen zu können, ist das Traggerät zweiteilig ausgebildet. Beide Teile (1,2) sind lösbar miteinander verbunden. Der erste Teil (1) ist mit wenigstens einer Abstützfläche (3) versehen. Der zweite Teil (2) weist Löcher (4,5) für die Befestigungsschrauben auf. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47F 7/00; A63C 9/00; A63C 11/00**

IPC 8 full level

**A47F 7/00** (2006.01); **A63C 9/00** (2012.01); **A63C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47F 7/00** (2013.01 - EP US); **A63C 11/02** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XP] EP 0403675 A1 19901227 - LOOK SA [FR]
- [A] FR 2498910 A1 19820806 - LOOK SA [FR]

Cited by

US5219137A

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR

DOCDB simple family (publication)

**DE 9014860 U1 19911128**; EP 0482442 A1 19920429; JP H04263880 A 19920918; US 5219137 A 19930615

DOCDB simple family (application)

**DE 9014860 U 19901026**; EP 91117328 A 19911010; JP 28135791 A 19911028; US 78321991 A 19911028